



## ITINERARY FEATURES 行程特包

Visit the best place which to enjoy the sunrise and sunset view ~ Dongchuan Red Land 观赏日出日落的最佳景点 ~ 东川红土地

Visit Yunfeng Tunbao ~ which listed as the Guinness World Tunpu Cultural Village 游览被列为世界吉尼斯之最的屯堡文化村落群 ~ 云峰屯堡

Visit the 5A scenic area, the largest waterfalls in China ~ Huangguoshu Waterfall Scenic Area 游览5A级风景名胜区之一的中国最大瀑布群 ~ 黄果树大瀑布风景区

Visit the natural water stone forest ~ Tianxing Bridge Scenic Area 游览水上石林变化而成的天然盆景景区 ~ 天星桥景区

Boat ride Wanfeng Lake, a reservoir which formed from foundation of Tiansheng Bridge High Dam Power Station 船游万峰湖 ~ 中国重点水电工程,天生桥高坝电站建成后蓄水形成的淡水湖

Visit Maling River Canyon ~ it is famous for its deep rift, waterfalls and calcium tapestries 游览被誉为 "中华第一漂" 的国家地质公园 ~ 马岭河峡谷

Stay at 5 star hotel accommodations ~ Huangguoshu Yingbin Hotel, Xingyi Crown Hotel 入住5星级酒店 ~ 黄果树迎宾酒店,兴义皇冠酒店

Savour Guizhou & Dongchuan Local Delicacies ~ Farm Specialty, Tofu Specialty, Mushroom Steamboat 品尝贵州 & 东川道地风味餐 ~ 农家风味,豆腐宴,野菌火锅







# ▲ SPECIAL MEAL // 特色餐食 /



\* Picture shown are for illustration purpose only \* 照片仅供参考

# ► COMFORT STAY // 舒话往宿 /



#### **GUIZHOU & DONGCHUAN RED LAND** 贵州 & 东川红土地



SCGH-AK/08

\*Valid from March 2019\* \*有效期从2019年3月\*

## ITINERARY DETAILS 详情行程





是树林和村庄

: UNESCO

: 联合国教科文组织











: Photo stop :摄影站



Day / 天	See / 看	Eat / 美食	Sleep / 住宿
1	Kuala Lumpur 🤾 Kunming	L: Meal on Board D: Chinese	Kunming Shengshi Qianhe Hotel 5*/ similar
	吉隆坡 🛪 昆明	午:机上用餐 晚:中式合菜	昆明晟世仟何酒店 5*/ 同级
2	Kunming (160km) Dongchuan  : Dongchuan Red Land - the Red Soil here spans hundreds of miles, which is the most typical, lumped and featured red land in Yunnan  Luoxiagou - as a low land encircled by hills, it stands out as	B: Hotel L: Chinese D: Farm Specialty	Dongchuan Kaiquan Hotel / similar
	the quintessential part of this area  昆明 (160公里) ➡ 东川  : 东川红土地 - 因土壤里含铁、铝成分较多,就形成了炫目的赤红色彩  落霞沟 - 这是在崇山环抱中突然下陷的一块洼地,斑斓的色彩突然扑面而来,让人瞬间忘记了呼吸	早:酒店 午:中式合菜 晚:农家风味	东川开权精品民宿酒店 / 同级
3	Dongchuan (160km)  ■ Kunming (2 hours)  ■ Anshun  : Dongchuan Red Land ~ Damakan Village - a large spread of red land in the arms of continuous mountains at the skyline. Standing on the highway, you can overlook the red land Old Dragon Tree - it is a huge millennium pine, had died three years and spit new branches, was revered as a local monument stone tree  Jinxiuyuan - a sightseeing road with wide vision is built along the mountainside  Yuepuao - the scenery in here is mainly made of colored fields, village and small forests	B: Hotel L: Chinese D: Tofu Specialty	Anshun Puhua Hotel 5*/ similar
	<ul> <li>东川 (160公里) □ 昆明 (2小时) □ 安顺</li> <li>□ : 东川红土地 ~ 打马坎 - 一座村庄,早晨日出前后在公路边的高坡上俯瞰打马坎村,红土围绕的村子里炊烟缭绕,村子四周杨树在朝阳斜射下泛着光辉,是一派宁静动人的田园风光</li> <li>老龙树 - 又名神树、它是一棵巨大古老的千年冷杉,曾经枯死三年又吐新枝,被当地立石碑尊为神树锦绣园 - 走进锦绣园,红、黄、蓝、绿等色彩尽收眼底,仿佛走进了花的海洋,走进了色彩斑斓的世界乐谱凹 - 它的色彩线条很美,像五线谱,视野里有近一半</li> </ul>	早:酒店 午:中式合菜 晚:豆腐宴	安顺葡华酒店 5*/ 同级

4	Anshun (50km) Huangguoshu  'Yunfeng Tunbao (included buggy) - there are over 40 well-preserved Ming Dynasty Tunpu Village  Shenlong Cave - it is the most typical and peculiar cave  Huangguoshu Waterfall Scenic Area (included public coach & escalator) ~ Shuiliandong - it is a 134m long naturally formed cave located in the back of the waterfall	B : Hotel L : Qiancai Specialty D: Chinese	Huangguoshu Yingbin Hotel 5*/ similar
	安顺 (50公里)   黄果树  : 云峰屯堡 (含电瓶车) - 这里密布着保存完好的明代屯堡村寨40余个,屯堡人的建筑、服饰、饮食、习俗、娱乐方式等仍保留着大明遗风,独具魅力  神龙洞 - 坐南朝北,下宽上窄,呈现出独特的"楼层式"风格,且每一层楼内,岩溶景观、类型、规模各异  黄果树大瀑布风景区 (含环保车 & 电扶梯) ~ 水帘洞 - 像横卧在大瀑布背后的一条长龙,可从前、后、左、右、上、下六个方向观赏大瀑布,还可以从瀑布背后伸手触摸飞泻的瀑流,此为天下一绝	早:酒店午:黔菜风味晚:中式合菜	黄果树迎宾酒店 5*/ 同级
5	Huangguoshu (220km) Xingyi  Tianxing Bridge Scenic Area (included public coach) - landscapes here display a stunning diversity of mountains, woods, falls, lakes, rivers and caves  Steep Slope Pond Waterfall - water cascades along	B : Hotel L : Chicken Specialty D: Mushroom Steamboat	Xingyi Crown Hotel 5*/ similar
	the gentle waterfall, evenly spread, dancing lightly on a scale of the travertine beach, such as a thin, translucent veil, but also as a side of the open plain silk fan, glowing silver in the sun		
	黄果树 (220公里) ➡ 兴义  (② / ♠ 1 / 1 / 1 / 1 / 1 / 2 / 2 / 2 / 2 / 3 开保车) - 这里主要观赏石、树、水的美妙结合,由水上石林变化而成的天然盆景区,每一块石头都刻有366天的日期	早:酒店 午:土鸡风味 晚:野菌火锅	兴义皇冠酒店 5*/ 同级
	★ : 陡坡塘瀑布 - 瀑布水层沿着和缓的瀑面,均匀地 撒开,在一鳞鳞的钙华滩面上轻盈地舞着,如一层 薄薄的、半透明的面纱,又如一面面张开的素绢扇 面,在阳光下泛着银光,故有人戏称为新娘面纱"		
6	Xingyi  : Wanfeng Lake (included cruise ticket), Western Peak Forest ~ Bagua Tian (included buggy) - among the imposing green peaks in the basin are small piece of rice paddies, running springs and rural villas, which is really like a Chinese brush painting	B: Hotel L: Chinese D: Hotel Chinese	Xingyi Crown Hotel 5*/ similar
	: Guizhou Ethnic Marriage Museum - the exhibition hall consists of flirting media, love letters, wedding supplies, wedding dress, bridal facility, and maternity appliances		
	兴义  「○○ / •• • 7 /	早:酒店 午:中式合菜 晚:酒店中式合菜	兴义皇冠酒店 5*/ 同级
	☆ / ★ : 贵州民族婚俗博物馆 - 展馆內有传情媒介、 恋爱信物、婚礼用品、新婚盛装、洞房设施、 生育用具等方面的展览品和讲解		

7	Xingyi (120km) Panzhou (1 hour) Kunming  : Maling River Canyon ~ Tian Xing Gallery  (included sightseeing lift) - it stretches for  15 kilometers and the river is often veiled  in the mist from dozens of waterfalls  : Maling Wonder Stone Museum - in the museum has  variety type of sources for wonder stones	B : Hotel L : Canyon Specialty D: Chinese	Kunming Shengshi Qianhe Hotel 5*/ similar
	兴义 (120公里) ➡ 盘县 (1 小时) ➡ 昆明 : 马岭河峡谷 ~ 天星画廊 (含观光电梯) - 长约15公里,两岸峭崖对峙,河谷幽深,以雄、奇、险、秀而独具特色。峡谷内的瀑布非常多,上百条形态各异的瀑布构成了闻名遐迩的马岭河瀑布群 () → ・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・	早:酒店 午:峡谷风味 晚:中式合菜	昆明晟世仟何酒店 5*/ 同级
8	Kunming 🤾 Kuala Lumpur  i : Eastern and Western Pagodas, Jinri Tower, Golden Horse and  Jade Rooster Memorial Arches	B : Hotel L : Guoqiao Noodles + Hotpot Chicken D: Meal on Board	
	<b>昆明 → 吉隆坡</b> ⑥ :东西寺塔·近日楼·金马碧鸡坊	早:酒店 午:过桥米线 + 汽锅鸡 晚:机上用餐	

#### Other information:

Estimate Climate: Spring (Mar-May): 5-23 °C , Summer (Jun-Aug): 15-23 °C ,

Autumn (Sep-Nov): 6-22 °C, Winter (Dec-Feb): 1-17 °C

气候预测: 春季 (三-五月): 5-23 ℃、夏季 (六-八月): 15-23 ℃、

秋季(九-十一月):6-22℃,冬季(十二-二月):1-17℃

Currency: Chinese Yuan (RMB) 人民币 (RMB) 货币:

NO Shopping Stop & NO Optional Tour (3)

全程无购物站& 无自费项目

### DISCLAIMER

(1)

- 1. Tour commentary will be conducted in Mandarin or Cantonese with simple English translation by Tour Leader.
- 2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
- 3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
- 4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
- 5. Sight-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
- 6. The group departure is subject to a minimum group size of 20 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
- 7. All pictures shown are for illustration purposed only, actual may varies.
- 8. All pricing for optional are for reference purposes only and subject to change without any prior notice. Final prices are to be confirmed by the tour manager/leader during the tour.

#### 免责声明:

- 1. 全程使用中文或粤语讲解,领队将以英文简约地说明。
- 2. 我们有权改变顺序或更改,修正或改变行程,如果有必要,恕不另行通知。
- 3. 所有航班及酒店乃暂定性,最终确认将随后通知。
- 4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
- 5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
- 6. 本团成团人数将以最少20位及不多于38位付费成人为标准。
- 7. 所有显示图片均仅供为说明用途,实际可能会有所不同。
- 8. 所有自费项目价格均仅供为参考用途,如果有更改恕不另行通知。请向领队询问及确认最终价格。